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Idrottsnämnden Protokollsutdrag fört vid 
sammanträde 2023-02-21, § 7  

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 21 februari kl. 17:30 – 17:48 

 Plats Hantverkargatan 3, Kristallen 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 27 februari 2023 

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

Karin Ernlund (C), vice ordförande 

 Stian Armstad (S) 

Petra Larsson (S) 

Hassan Jama (V)  

Ann Karlsson (V) 

Marie-Helena Fjällås (MP) 

Anna Cederschiöld Stuart (M) 

Mikael Sundin (M) 

Leif Söderström (SD) 

Hanna Wistrand (L)  

 

Ersättare:  

Lotten Hammar (S) 

Niki Konomi (S) 

Lisa Carlbom (MP) 

Christoffer Hökmark (M) 

Peter Strandberg (M) 

Christoffer Heimbrand (L) 

Mikael Peterson (C) 

 
 

 

 

 

 

Tjänstepersoner: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 

Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Susanne Olsson, 

personalföreträdare för Kommunal Linda Runcrantz, 

nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 7 
Anläggande av 7-spel konstgräsplan och toalettbyggnad på 
Nockebyhovs BP, Nockebyhov 2:22, inriktningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2021/3341 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa framtagning av handlingar 
som underlag för ett kommande genomförandebeslut till 
en sammanlagd beräknad investeringsutgift redovisad i 
bilaga 1. 

 
2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad 

som redovisas i bilaga 1, som en följd av bedömd 
inriktning för projektet Anläggande av 7-spels 
konstgräsplan och toalettbyggnad på Nockebyhovs BP. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 31 januari 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama 
m.fl. (V), Marie-Helena Fjällås (MP) och Leif Söderström 
(SD) föreslår (se beslutet).  

 
2) Vice ordföranden Karin Ernlund (C), Anna Cederschiöld 

Stuart m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) föreslår: 
 

1. Att Idrottsnämnden delvis bifaller förvaltningens förslag 
till beslut. 
 

2. Att Idrottsnämnden föreslår att utreda möjligheten att 
anlägga kylslingor under konstgräsplanen samt 
möjligheten att anlägga en streetbasketplan som på 
vintertid kan användas för snöupplag 
 

3. Att därutöver anföra: 
 
Bromma har, likt många områden i Stockholm, brist på 
idrottsanläggningar. Den nya konstgräsplanen med 
tillhörande toalettbyggnad och ett mindre förråd kommer 
ge ett viktigt lyft för området. Men Bromma har inte bara 
brist på fotbollsplaner utan också isbanor. Idag finns det 
endast platser för spolning av is men på grund av 
varmare vintrar är det sällan ett alternativ. När man nu 
ska lägga konstgräs på Nockebyhovs BP borde man 
därför passa på att också lägga kylslinga under planen 
för att på så sätt även erbjuda Brommaborna en plats för 
skridskoåkning på vintern. Det är viktigt att vi nyttjar våra 
idrottsytor till fullo och erbjuder idrottsmöjlighet oavsett 
säsong.  
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Som platsen på Nockebyhovs IP ser ut idag skulle även 
en anläggning av en streetbasketplan vid sidan av planen 
kunna vara möjlig. När vi anlägger och utvecklar nya ytor 
för idrott behöver vi anlägga för så många som möjligt 
och så jämställt som möjligt. Basketen är en jämställd 
idrott vilket innebär att en streetbasketplan skulle 
förbättra jämställdheten i den här investeringen.  
 
Nockebyhovs BP ligger lite vid sidan av i ett område 
under stark utveckling. En streetbasketplan skulle öka 
aktiveringsgraden för ytan sommartid och en is vintertid 
något som ökar tryggheten på platsen året runt. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama 
m.fl. (V), Marie-Helena Fjällås (MP) och Leif Söderström (SD). 
Reservation 
Vice ordföranden Karin Ernlund (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) reserverar sig mot beslutet 
med hänvisning till sitt förslag. 
 
Övrigt 
Vice ordföranden Karin Ernlund (C) frågar varför det inte finns 
med i förslaget att lägga kylslingor under konstgräsplanen. 
 
Förvaltningschefen Marina Högland svarar att planen är att det i 
varje stadsdel ska finnas kylslingor men just i denna geografi har 
förvaltningen lokaliserat andra platser där det kommer att 
anläggas kylslingor. Planen kommer dock att utformas så att det 
möjliggörs att ha naturis på platsen. 
 
Hanna Wistrand (L) kommenterar att det endast finns spolisar i 
Bromma och att Bällsta, områden där det kommer finnas is 
ligger i utkanten av Bromma och är långt att ta sig till för många. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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